

「教城網上暑期活動」

放暑假啦！在漫長的假期中，學生可以在香港教育城展開有趣的自學歷程，通過趣味遊戲增進自己的知識，更可以多閱讀、多創作，向同學分享自己的奇思妙想，馬上就來香港教育城參與各類型的自學活動吧！

The summer holidays are here! During the long break, students can dive into a fun-filled self-learning adventure at EdCity. Engaging games and activities await, enabling students to expand their knowledge and immerse themselves in the joy of reading and writing. Indulge in the delight of your imagination and share it with others. Don't miss out on this incredible chance to join a wide range of activities at EdCity!



活動日期
Event Dates
2024
8/7 ~ 18/8



暑假期間如何善用時間，在輕鬆的環境下學習？不妨暢游在書海的世界，為自己記下閱讀里程碑。

Looking to make the most of your summer break and learn in a relaxed environment? Step into the boundless realm of books and set your own reading milestones.

對象：小一至中六
Target: P1-S6



寓學習於娛樂，快加入我們的有趣虛擬遊戲平台，自主探索，盡情享受學習的樂趣吧！

對象：小一至小六



On our exciting virtual gaming platform, learning is blended with fun. Take control of your exploration, dive in, and immerse yourself in the joy of learning!

Target: P1-P6



創作，就是向他人分享自己的世界，同學們快來以筆會友，投稿自己的作品吧！

Step into the realm of creation, where you can share your inner world with others. Writing can help us to connect and make friends – submit your works now!

對象：小一至中六
Target: P1-S6



把握暑假，透過多元的語文自學遊戲，輕鬆地提升中文閱讀能力、語文基礎水平及增加古文知識。

Make the most of your summer break by playing a variety of self-learning language games. Boost your Chinese reading skills, build a strong language foundation and discover the wonders of classical Chinese literature, all in a stress-free way!

對象：小四至中六
Target: P4-S6



以遊戲方式對生物、天文、科技、數理進行知識大探索！每天解鎖精彩新任務，齊來成為小小科學家！

Explore the fascinating worlds of biology, astronomy, technology, and mathematics! Unlock exciting new missions every day, and join us in becoming young scientists!

對象：小四至小六
Target: P4-P6

七月

創作天地：

小學組主題寫作一(快樂的關鍵字)
中學組主題寫作一(多一聲謝謝的世界)

暑期數理常識挑戰計劃：

任務主題：生物與物種

兒童主題書單：

光影中的書海奇遇

中文狀元挑戰計劃：

古文知多少

8

創作天地：

閱讀隨筆

暑期數理常識挑戰計劃

任務主題：天文與地理

小校園

暑期特別任務：夏天之旅

中文狀元挑戰計劃：

語文樂園
名人推薦

15

創作天地：

生活隨筆

暑期數理常識挑戰計劃

任務主題：物料與能源

小校園

暑期特別任務：海洋垃圾

中文狀元挑戰計劃：

閱讀理解

青少年主題書單：

光影尋夢園

22

創作天地：

小學組主題寫作二(自己一個放暑假?)
中學組主題寫作二(夏日告別)

暑期數理常識挑戰計劃

任務主題：科技與生活

小校園

暑期特別任務：海洋守護者I

中文狀元挑戰計劃：

語文樂園

29

八月

創作天地：

閱讀隨筆

暑期數理常識挑戰計劃

任務主題：數學難點挑戰

小校園

暑期特別任務：海洋守護者II

中文狀元挑戰計劃：

語文樂園

5

創作天地：

生活隨筆

暑期數理常識挑戰計劃

五個主題任務全齊集

小校園

暑期特別任務：海神的故事

中文狀元挑戰計劃：

古文知多少

12



計劃日期 Period: 8/7/2024 - 18/8/2024

參加方法 How to Join



以教城學生帳戶登入，即可參加各項計劃
Log in with EdCity student accounts to join the scheme



8月18日或之前以教城教師帳戶於網上報名，競逐學校獎項
Enrol online with EdCity teacher accounts to compete for school awards by 18 Aug 2024

查詢 Enquiries



alice@hkecl.net



EdCity.hk



香港教育城 EdCity



立即登入計劃網頁
開展知識之旅！

Log in to the Scheme Website
and Embark on a Journey of Wisdom!